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2017-09-18 
 
Problemen med inomhusmiljön blev så akuta på Fridhemsgymnasiet våren 2016 
att en del av gymnasieleverna fick flytta till Umebygdens gamla sjukhem, 
lokaler som ägs av Balticgruppen och som kommunen fick hyra ”i befintligt 
skick”. De elever som flyttade från Fridhem till Västra gymnasiet var 
Språkintroduktionsprogrammet, samt Introduktionsprogrammet. Denna 
hösttermin har dock Introduktionsprogrammet flyttat till en annan flygel av 
huset, då man ansåg att luften var för dålig att vistas i. 
Språkintroduktionsprogrammets elever och personal stannade däremot kvar i de 
lokaler som för Introduktionsprogrammet ansågs skadliga. 

Enligt den enkät som gjorts av Elevhälsan så har ca 63-80 % av 
språkintroduktionseleverna i 6 av 9 klasser svåra symptom, som exempelvis 
klåda, irriterande hals, hosta, andningssvårigheter m.m. De nya 
språkintroduktionseleverna (tre klasser) som börjat nu på hösten och som inte 
vistats lika länge i huset som de övriga eleverna, så är symptomen mindre. 
Totalt sett är det 54 % av alla språkintroduktionselever som uppger att det har 
symptom.  

Enligt Baltic själva så var de gentemot kommunen mycket tydliga inför 
uthyrning av lokalerna om hur många som kunde vistas i varje klassrum och att 
ventilationen inte var dimensionerad för så många människor som idag vistas i 
lokalerna. 

Fråga:  

- Planeras fortsatt undervisning på Västra gymnasiet, trots att totalt 54 % av alla 
elever uppvisar symptom som klåda i hårbotten, hosta, svårt att andas? 

- För hur lång tid har Fastighet hyreskontrakt i befintligt skick för lokalerna på 
Västra gymnasiet gentemot Baltic? 

- Vem ansvarar för elevernas upplevda problem med inomhusmiljön? 
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